
Bestyrelsesmøde i Stubberup Grundejerforening den 7. maj 2025, kl. 19.30
Mødet afholdt hos JB

Tilstede var: Jan Busholdt - JB,
Christian Rasmussen – CR
Michael Siltan – MS,
Kristoffer Galskjøt – KG
Henning Berg – HB (suppleant)
Henrik Jeberg – HJ (referent)

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 5. marts 2025
       Referat fra bestyrelsesmøde den 5. marts 2025 blev godkendt uden 

bemærkninger.
Referat er lagt på foreningens hjemmeside.

Referatet blev underskrevet af alle bestyrelsesmedlemmer.

2. Referat fra Generalforsamling 25. februar 2025
Referat fra Generalforsamling blev gennemgået og tilrettet.

JB sender referat til KG for oplægning på foreningens hjemmeside. 
hjemmeside. 

3. Økonomi (kontingentopkrævninger, restancer mv)   
Bestyrelsen gennemgik brev vedr. opkrævning; der påføres dato – herefter 
udsendes dette pr. mail til foreningens medlemmer.

Betalingsfristen er den 22. maj 2025.

JB havde til mødet fåret udarbejdet komplet oversigt vedr. manglende 
betalinger for 2024.

Hvis der ved betalingsfristen for kontingentet 2025 er restancer, udsendes 
samlet opkrævning (inkl. div. gebyrer).

KG fremsender orientering vedr. kontingentbetaling for 2025 pr. mail efter 
JB’s færdiggørelse.

MS kontakter tidligere kasserer for overdragelse af rettigheder til 
foreningens bankkonti.
MS har undersøgt alt. muligheder for bankforbindelser, men det blev på mødet 
besluttet at bibeholde den nuværende.



4. Henvendelser fra medlemmer
Der er ikke indkommet henvendelser. 

5. Planlægning af Sankt Hans
Bestyrelsen besluttede, at der i år ikke vil blive afholdt rundbold, da 
deltagerantallet de seneste par år var været meget lavt.

Båltænding foretages kl. 20.00. 

Foreningens medlemmer skal selv medbringe evt. drikkevare.

6. Friarealet
Bestyrelsen besluttede, at græsset på Friarealet skal slås inden ynglesæssonen 
begynder.

HB kontakter og får arrangeret græsslåningen. Der vil kun blive slået græs, 
hvor der ikke er for fugtigt – dette overlades til HB sammen med firmaet at 
vurdere omfang.

Der er modtaget endeligt brev fra Køge kommune vedr. §3 området – jf. brev 
af 6. marts 2025, og ligeledes orientering om, hvor der må udlægges barkflis.

JB rykker Køge kommune for tidligere godkendt bevilling af Landsbypuljen, b.a. 
med henvisning til kommunens afgørelse jf. brev af 6. marts 2025.

7. Opsamling fra tidligere møder 2024 og 2025

a. Henvendelse til Køge kommune vedr. vejarbejder på Rute 14
Der er desværre skete en it-fejl, hvorfor denne aldrig er modtaget af KK. Der 
gøres ikke mere i denne sag.

b. Fibernethuset på Fællesarealet
JB har nu samlet og sendt al dokumentation vedr. erstatning. JB/HB følger op 
overfor Fibea. 

c. Bomme ved Lammestrupvej og Krogvej
Bestyrelsen besluttede på mødet, at nedlægge bom ved Krogvej, og samtidig 
forstærkes bom ved Lammestrupvej (bedre trafiksikring).

Således at vinterberedskabet kan foretages på forbindelsesstien.

KG kontakter de 2 naboer til adgangsstien imellem Krogvej og Lammestrupvej 
vedr. vinterberedskab mv.



d. Adgang for oplægning af information på hjemmeside 
(bestyrelsesmedlemmer)
KG udleverer adgangskoder, således at andre i bestyrelsen kan oplægge 
information på foreningens hjemmeside.

8. Eventuelt
Bestyrelsen drøftede muligheden for ansøgning om midler i Landsbypuljen, bl.a. 
for evt. planering af fodboldbanen.


